

# For Those Seeking The Truth & Dynamic Living

သမ္မတရားနှင့် ကြွယ်ဝသောအသက်သာ ရှာဖွေသူအတွက် ခရစ်တော်သည် အောင်နိုင်သူဖြစ်သည်

## Christ is Victor

(ခရစ်တော်၌ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်း)

၂၀၁၂ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်၊ ဩဂုတ်

July/August/2012

ငါ့အိမ်ကို ဆုတောင်းရာအိမ်ဟူ၍ ခေါ်ဝေါ်ကြလတ္တံ့။

"my house shall be called the house of prayer"

ငါ့အိမ်ကိုလူအမျိုးမျိုးဆုတောင်းရာ အိမ်ဟူ၍ခေါ်ဝေါ်ကြလေ့ဟု ကျမ်းစာ၌ လာသည်မဟုတ်လော့။ သို့သော်လည်းပဲ သင်တို့သည် ထိုအိမ်ကို ထားပြတွင်းဖြစ်စေကြပြီးတကားဟူ၍ ဆုံးမကြေဝါဒ ပေးတော်မူ၏။ (မာကု ၁၁:၁၇)

ယနေ့ များစွာသော နိုင်ငံအနှံအပြား၌ ဆုတောင်းရာ အိမ်ဟူသော အရာကို တွေ့ရှိရန် အလွန်ခက်ခဲလျက်ရှိသည်။ ဆုတောင်းရာ အိမ်ဟူ၍ ခေါ်ဝေါ်သောအရာသည် အဘယ်သို့နည်း၊ အဘယ်မှာတွေ့နိုင်မည်နည်း။

အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ အလွန်ခမ်းနားထည်ဝါပြီး နာမည်ကျော်ကြားသော ဘုရားကျောင်းထဲသို့ ဘုရားရှေ့ခိုးရန်တစ်နေ့သောအချိန်ကျနေ့နတ်ဖိတ်ထားခြင်းခံခဲ့ရသည်။ ဒီဘုရားကျောင်း၏အပြင်သဏ္ဍန်ကိုကြီးရင်အလွန်တောက်ပပြီးရောင်စုံအမျိုးမျိုးနှင့်မွမ်းမံထားခြင်းဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်းပဲလူအပေါင်းမြောက်များစွာသည် တစ်ပတ်တစ်ကြိမ်တနင်္ဂနွေနေ့တစ်နေ့သာဝတ်ပြုကိုးကွယ်နေကြောင်းကိုတွေ့မြင်နေခဲ့ရသည်။ ဒါအပြင် ဆုတောင်းခြင်းဟူသော အစည်းအဝေးကို တစ်ခါမျှ လုပ်ထုံလုပ်စလျက်မရှိပါ။ အမှန်ပြောရရင်၊ ဆုတောင်းခြင်းမရှိသောအသင်းတော်သည် အသေဖြစ်သည်ဟူ၍ ဆိုရိုးစကားရှိသည်။ ဤသို့သို့သော် အသင်းတော်သည် ဘယ်လိုကြီးထွားပြီး ကောင်းကြီးခံစားနိုင်မလဲ၊ ထိုနည်းတူစွာ ဒီအသင်းတော်အားဖြင့် ဘယ်လိုသင့်နှင့်သင့်၏မိသားစုများ ကောင်းကြီးခံစားနိုင်မည်နည်း၊ ဒီလိုဆုတောင်းခြင်း၌ အားနည်းသော အသင်းတော်အားဖြင့်သင့်၏မိသားစုသည်ဘယ်သောအခါ၌ဘုရားသခင်ထံမှကောင်းကြီးခံစားမည်မဟုတ်ပါ။ ယနေ့မြောက်များစွာသောအသင်းတော်တိုင်းသည်ထိုကဲ့သို့သောအယူအဆမှားယွင်းမှုများနှင့်အသင်းတော်ဟူသော အဓိပ္ပာယ်များနှင့် လွဲချော်ခဲ့လေ့လျက်ရှိသည်။ အကယ်စင်စစ် အသင်းတော်ဟူသည် ယုံကြည်သူများ စုဝေးရာ၊ ဘုရားသခင်နှင့်အတူ မိတ်သဟာယဖွင့်ခြင်း၊ နတ်ကပတ်တော်အားဖြင့် အချင်းချင်း ဝေငှတိုက်တွန်းအားပေးခြင်း၊ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်ကိုလွှတ်သကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့အချင်းချင်း အပြစ်လွှတ်သည့်နေရာ၊ ဝမ်းမြောက်သောစွတ်နှင့်ပေါင်းသင်းဆက်ဆံသောနေရာ၊ စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ဖြင့် ခရစ်တော်ထံ ဆုတောင်းသောနေရာပင် ဖြစ်သည်။

ကျမ်းစာ၌လာသည်ကား၊ ယေရှုသည် ဗိမာန်တော်သို့ ဝင်တော်မူပြီးလျှင် ထိုနေရာ၌ ရောင်းဝယ်ခြင်းအမှုကိုပြုသောသူနှင့်ငွေလှဲလှယ်ခြင်းကို ပြုသောသူတို့ကို ဗိမာန်တော်ထဲမှ နှင်းထုတ်တော် မူပြီးလျှင်

ဤသို့ဆုံးမတော်မူ၏။ ငါ့အိမ်ကို ဆုတောင်းရာ အိမ်ဟူ၍သော်၎င်း၊ သန့်ရှင်းပြီး မြင်မြတ်နေရာဖြစ်ကြောင်း ကို၎င်း၊ သင်တို့သည်မသိကြသလော့၊ ထိုဗိမာန်တော်ကို သင်တို့သည် ညစ်ညမ်းစေ ကြပြီးပြီ။ အကြောင်းမှာ ငါ၏ ဗိမာန်တော်သည်ယုံကြည်သူများစုဝေးရာနှင့် တစ်ယောက်နှင့်တစ်ယောက် ပြစ်လွတ်ပြုသောနေရာ သာဖြစ်သည်။ ဒါ့အပြင်ခရစ်တော်နှင့်တွေ့သောသူတိုင်း လုံးလုံးလျားလျား ဆက်ကပ်သောနေရာဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်နှင့်တွေ့သော သူတိုင်းသည် အသက်တာမှန်သို့အမှန်တစ်ကယ် ပြောင်းလဲလာပြီး ခရစ်တော်ထံမှ အံ့ဘွယ်သောအရာများသည် သူ၏အသက်တာ၌ ထင်းရှူးလာမှာဖြစ်သည်။ ထိုအခါ ပေတရုနှင့် ယောဟန် တို့သည် ဗိမာန်တော်တွင်းသို့ လျှောက်လာကြသည်ရှိသော်၊ အမိဝမ်းထဲ၌ပင် ခြေမစွမ်းသောသူ တင့်တယ် အမည်ရှိသောသူသည်လူအချို့သော သူတို့က စွန့်ကျဲခြင်းခံရန်အတွက် ဗိမာန်တော်အနီးသို့ သယ်ဆောင် လာကြ၏။ ပေတရုနှင့်ယောဟန်တို့သည် ဤသူ၏ သဘောထားမှန်ကို သတိပြုမိကာ ပေတရုကထိုသူကို စေ့စေ့ကြည့်ရှုပြီးလျှင် ငါတို့၌ ရွှေငွေရတနာတစ်စုံတစ်ရာမှမရှိ၊ ရှိသောအရာကို သင့်အားပေးမည်ဟုဆိုကာ၊ နာဇရက်မြို့သားယေရှုခရစ်တော်၏နာမတော်အားဖြင့်ထ၍လှမ်းလော့ဟုဆိုကာသူသည်ချက်ချင်းထပြီးလျှင် လှမ်းလေ၏။ ထိုကဲ့သို့သောကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်သူအသက်သာ၌ပေတရုနှင့်ယောဟန်ကဲ့သို့မိမိ၏ယုံကြည်ခြင်း ကိုလက်တွေ့အသုံးချရန်လိုအပ်သည်။ ခရစ်တော်သည်ယုံကြည်သူတွေ၏အသက်တာ၌ ဆုတောင်းခြင်း မရှိ သော အသက်ရှင်ခြင်းနှင့် ဆုတောင်းခြင်း၌ အားနည်းသော အသင်းတော်ကြီးကို မြင်တော်မူသည့်အခါ၌ အလွန်ဝမ်းနည်းကြောင်းသိရှိခဲ့ရသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဗိမာန်တော်သည် ယုံကြည်သူများ ဆုတောင်းရာနှင့် ဘုရားသခင်ရဲ့ အံ့ဘွယ်ကောင်းသော ဘုန်းတော်ကို မြင်တွေ့နေတဲ့နေရာ တစ်ရပ် ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်၏ အသွေးတော်အားဖြင့် ဆေးကြော်ခြင်းကို ခံသောသူတိုင်းသည် သူ၏ လမ်းပြ ပို့ဆောင်ခြင်းနှင့်ကောင်းကြီးမင်္ဂလာခံစားမည်သာဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်၏နီးထဲခြင်း၊ ကြွယ်ဝခြင်းသည်သင်၏ ဗိမာန်တော်နှင့်တိုင်းပြည်အပေါ်၌ သက်ရောက်ပါစေသော်။

ယောရှု၊ ဒီယေလ

ထာဝရဘုရားသည် ခိုင်ခံ့သောရဲတိုက် ဖြစ်တော်မူ၏။

*The Lord is our strong tower*

ဂလာ(စ်)ဂေါမှာနေထိုင်သူနှစ်ခြင်းဝန်ကြီးဟာပဲ(ရ်)၏ အကြောင်းသည် အလွန်စိတ်ဝင်စားဖွယ် ကောင်း၏။ ယနေ့တိုင်အောင် ဟာပဲ(ရ်)နှစ်ခြင်းအသင်းတော်ဟူ၍ တည်ဆောက်ပြီး အထိမ်းအမှတ် အနေဖြင့် တည်ခဲ့လေသည်။ ၁၉၁၂ နှစ်ဟာပဲ(ရ်)သည် အမေရိကန်နိုင်ငံသို့အပြန်ခရီး တိုင်တာနိတ် သဘောထဲ၌ အသက်စတေးခဲ့လေသည်။ သူ၏သမိုင်းသည် ယနေ့တိုင်အောင် လူတွေအတွက် အကျိုးကို ဖြစ်ထွန်းစေပြီး သင်ခန်းစာတစ်ရပ်အဖြစ် ကျန်ရစ်နေဆဲဖြစ်သည်။ ဒီသဘောကြီး၏ အဖြစ်ရပ်မှန်ကို လူတိုင်းအသိပင်ဖြစ်ခဲ့သည်။ အမှန်တကယ်ပြောပြရရင်ဒီသဘောကြီးပျက်စီးခြင်းသည် လူတွေပေါ့ဆခြင်းနှင့် အင်ဂျင်ပိုင်းဆိုင်ရာချွတ်ယွင်းခြင်းကြောင်းမဟုတ်ပဲ၊ လူတွေရဲ့ဝါကြွားခြင်းနှင့် မာနကြောင့်သာဖြစ်သည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ဒီသဘောကြီးတည်ဆောက်သောသူနှင့်ခရီးသည်များသည် ဒီသဘောကြီးသည် ဘယ်သောအခါ၌ပင်ပျက်စီးလိမ့်မည်မဟုတ်ဟူ၍မိုက်မဲစွာတွေးခေါ်နေရတဲ့တစ်ချိန်ထဲမှာပဲရုတ်တစ်ရပ်သေ ဘာကြီးသည် ဆိုးရိုးစွာဖြင့် ရေခဲတောင်ကိုတိုက်မိပြီး လျှပ်တစ်ပြက် ပင်လယ်ကြီးထဲသို့ ဆင့်ကာဆင့်ကာ သွားလေတော့သည်။ ဤကဲ့သို့ဘေးအန္တရာယ်ကြီးနှင့်ရင်ဆိုင်နေကြသော ခရီးသည်များသည် မိမိအသက်

လွတ်မြောက် စေရန်အတွက် အလူးလဲရုန်းကန်နေကြသည်။ ဟာပဲ(ရ်)သည် သူ့အတွက် ဒီဘေးထဲမှ လွတ်မြောက်စေရန် ကယ်ဆယ်မှုရရှိသော်လည်းပဲ သူသည်မိမိအသက်ကို စတေးခံပြီး သူနှင့် အလှမ်းဝေးသောနေရာ၌ မိမိအသက်တစ်ချပ်အတွက်လွတ်ရန်ရုန်းကန်နေသော အရက်သမားတစ်ဦး၏ ဘဝကိုကြည့်ရင်း ဒီလူသည် ခရစ်တော်နှင့်လုံးဝမတွေ့သေးကြောင်း သိမြင်ပြီး သူ့အပေါ်သနားသော စိတ်သက်ဝင်လာကာ၊ ဤလူသည် ကျနုပ်နေရာ၌ထိုင်ပါရစေ၊ကျနုပ်သည်ကား ဘုရားသခင်နဲ့တွေ့ဖို့ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီးဟုဆိုကာ၊ သူ့နေရာကိုပေးပြီး ကြီးစွာသောအသံနှင့်အော်ဟစ်ကာ သင်ခရစ်တော်၏ ကယ်တင်ခြင်းရနေပြီးလား၊ ယနေ့ခရစ်တော်ကို ယုံကြည်ကိုးစားလျှင် ကယ်တင်ခြင်းရလိမ့်မည်ဟုဆိုရင်း၊ မကြာသေးခင်မှာပဲ သတ္တရိစ္ဆာရေထဲသို့ အသက်စတေးခံခဲ့ရသည်။ ဟာပဲ(ရ်) ကြောင့် အသက်ဘေးမှ လွတ်သောသူသည် တစ်နေ့ အမေရိကသို့ ပြန်ရောက်သော်သူကြုံတွေ့ခဲ့သောအရာများနှင့် ဟာပဲ(ရ်)၏ သက်စွာရှိခြင်း၊ သူတစ်ပါးအပေါ်သနားစာနာတတ်သောစိတ်ထားရှိခြင်း၊ တစ်ပါးသူအတွက် မိမိအသက်ကို ပေးလှူခြင်း၊ သေလုနီးပါးအချိန်၌ပင်သက်စွာရှိစွာ ခရစ်တော်အကြောင်းကို ဟောပြောခြင်းစသည့် အရာများ ကို သက်သေခံလျက်ရှိ၏။

ဟာပဲ(ရ်)သည် ဘယ်ကဏ္ဍကဲ့သို့သော သတ္တိရရှိထားသနည်း။ ဘယ်လိုသူ့၏ အသက်ကိုစွန့်ပြီး အခြားသူလွတ်ရန်စိတ်စေတနာထားနိုင်သနည်း။ ဘယ်လိုသေလုနီးပါးအချိန်၌ ခရစ်တော်အကြောင်းကို ပြော နိုင်တဲ့ အင်းအားရှိသနည်း။ စစ်မှန်တဲ့အဖြေကတော့ ဟာပဲ(ရ်)သည် ဘုရားသခင်နှင့် အတူရှိနေခြင်းကြောင်း ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့၏ ရဲတိုက်ဖြစ်တော်မူ၏။ ကျနုပ်တို့ ယုံကြည်ခြင်း၌ ခရစ်တော်သာ အတူရှိနေရင် ဘယ်အရာကမှ ပျက်စီးစေနိုင်မှာ မဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်၏ နတ်ထွက်စကားတော်သည် ခိုင်ခံ့သောရဲတိုက်ဖြစ်၏ ဖြောင့်မတ်သောသူများ ခိုလှုံတတ်ကြ၏။ သူတို့သည်လည်း လွတ်မြောက်ခြင်း ခံခဲ့လေ၏။ (သုတ္တံ၁၈:၁၀)

ဆန်းစစ်ရန်  
*Reality to check*

မမှန်သောချိန်ခွင်သည် ထာဝရဘုရားစက်ဆုပ်ရွံရှာတော်မူဘွယ်၊ မှန်သောအလေးမှုကား၊ နှစ်သက် တော်မူဘွယ်ဖြစ်၏။ (သုတ္တံကျမ်း ၁၁:၁)

ထာဝရဘုရားသည် ချမ်းသာသောသူနှင့် ငွေရတတ်သောသူတို့ကို အစဉ်အမြဲ စောင့်ကြည့်လျှက် နေ၏။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သူတို့၏နည်းလုံးနှင့် ယုံကြည်ခြင်းသည် အဘယ်မျှလောက် ဘုရားသခင်ထံ သို့ရောက်သည်ကို သတိပြုနေခြင်းဖြစ်သည်။ လူမြောက်မြားစွာသောဘဏ္ဍာကို ဘုရားသခင်မှတ်တော်မူ၏။ လူအချို့သောသူတို့သည် ယုံကြည်ခြင်းမပါဘဲ ပေးကမ်းတတ်ကြ၏။ ထိုသို့သော ပေးကမ်းခြင်းသည် ဘုရား သခင်နိုင်ငံတော်ကျယ်ပြန့်ဖို့ ရန်အကျိုးမရှိပေ။ ဘယ်ဟာမျိုးယုံကြည်ခြင်းနဲ့ သင်တို့ပေးကမ်းကြသနည်း။ သင်၏ ယုံကြည်ခြင်းသည် ငွေးကြေးပေါ်မှာဘဲ မူတည်နေသလား။

အန္တိယနိုင်ငံသို့ သာသနာပြုသော ဝီလျန်ကေရီ၏ အကြောင်းစုံကို လူတိုင်းသိကြမည်လို့ ကျနုပ်ယုံကြည်ပါသည်။ သူ၏ အန္တိယနိုင်ငံသို့ သာသနာစပြုလာတဲ့အချိန် သူ့အတွက်အမေရိကန်မှ ထောက်ပံ့ငွေ ၁၀၀၀ ပေါင်မျှသာရရှိသည်။ ဒီဝင်ငွေနှင့် ဘာသာရေးကျောင်းတည်ဆောက်ပြီး သာသနာ ပြုရန် လုံးဝလုံလောက်လျက်မရှိပေ။ ဒါကြောင့်သူကိုယ်တိုင်အလုပ်လုပ်ပြီး ၂၅၀၀၀ပေါင်နှင့် သူ၏ လိုအပ် ချက်နဲ့သာ သနာစပြုခဲ့သည်။

ကျနပ်တို့ပေးကမ်းခြင်းဟာ ဘာလဲ? ယုံကြည်ခြင်းပါလျက် ပေးကမ်းနေသလား။ လူတွေမြောက်မြားစွာသည် ဘုရားသခင်နိုင်ငံတော်အတွက် ပေးကမ်းကြ၏။ ပြီးလျှင် လူအချို့တို့သည် သူတို့၏ အရေအတွက်အပေါ် စိတ်ကျေနပ်လျက်ရှိ၏။ ဘုရားသခင်သည် ကျနပ်တို့ပေးကမ်းနေသော အရာများကို အစဉ်ကြည့်ရှုလျက်ရှိ၏။ ဒါပေမဲ့ ယုံကြည်ခြင်းမရှိဘဲ ပေးကမ်းသော အလှူငွေပေါ်၌ အလွန်ဝမ်းနည်းလျက်ရှိ၏ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သူတို့၌ ယုံကြည်ခြင်းမရှိသောကြောင့်ဖြစ်သည်။

ဝီလျန်ကေရီ အနွီယသို.စရောက်တဲ့အချိန်မှာ သူ့အလွန်ရှုန်းကန်နေရသည်။ ငွေကြေး မရှိခြင်း ပြဿနာ၊ ပြီးရင် သူ့အတွက် နေရာသစ်ဖြစ်ခြင်းကြောင့်သာဖြစ်သည်။ ကုန်သည်တယောက်သည် ဝီလျန်ကေရီနှင့် တွေ့ဆုံပြီး သူ့၏အိမ်သို့ခေါ်သွားပြီးစောင့်ရှောက်ခဲ့သည်။ ကေရီသည် သူ၏ခက်ခဲခြင်းအပေါ် စိတ်ပျက်အားငယ်ခြင်းမရှိပေ။ သူ့ဆက်လက်ပြီး သာသနာတော်မြတ်၌ပါဝင်ခဲ့သည်။ ဒါပေမဲ့ သူ့ရောက်တဲ့ နေရာတိုင်းမှာ သူ့အတွက် ကောင်းကြီးဖြစ်သည်။ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့်လျှောက်လှမ်းသောသူတိုင်းသည် ဒုက္ခမျိုးစုံနဲ့ ရင်ဆိုင်ခဲ့ရသော်လည်း ဘုရားသခင်၏ကောင်းကြီးမင်္ဂလာ စဉ်ဆက်မပြတ်ကြောင့် ထင်ရှားလျက်ရှိသည်။ ဆင်းရဲဒုက္ခရောက်ခြင်းက ဘုရားသခင်ထံမှ ကောင်းကြီးမင်္ဂလာများကို မဟန့်တားနိုင်ပေ။

**သိမှတ်ဖွယ်ရာ -**

ကျနပ်တို့အဖွဲ့အစည်းထဲ၌ အမှုတော်ဆောင်မြောက်မြားစွာ ရှိခဲ့သည်။ အချို့သောသူများသည် သူ၏ဝင်ငွေနဲ့သာသနာပြုလျက်ရှိသည်။ အချို့သောသူများသည် ကျနပ်တို့နှင့် အတူတကွ အမှုတော်မြတ်၌ ပါဝင်ခဲ့သည်။ ဒါပေမဲ့ အချို့သောသူများသည် နှစ်ပေါင်းများစွာ အမှုတော်မြတ်၌ ပါဝင်ကြသော်လည်းပဲ တနေ့တချိန် ငွေးရေးကြေးရေးပြဿနာနှင့် ရင်ဆိုင်တဲ့အတွက် ကျနပ်တို့ကို စွန့်လွှတ်ပြီး ဝင်ငွေကောင်းသော နေရာသို့ ဦးတည်လျက်ရှိသည်။ ဒါပေမဲ့ ထိုသူတို့၌ ဝင်ငွေကောင်းသော်လည်းပဲ တနေ့ သူတို့၏ အမျိုးသမီး အသည်းသန်ဖျားပြီး ငွေကြေးမြောက်မြားစွာကုန်ဆုံးခံခဲ့ရသည်။ သူတို့ကိုယ်တိုင်၌လည်းပဲ ယခင်က ဘုရားသခင်ကို ချစ်သည်ထက် ငွေကြေးကိုသာလိုချင်ပြီး ငွေ၏ကျေးကျွန်ဖြစ်ခဲ့ရသည်။ အခြားသော သူတို့သည် ခက်ခဲခြင်းကို မမုပဲ ကျနပ်တို့နှင့် အတူ ဆက်လက်အမှုတော်ဆောင်ခဲ့သည်။ နောက်ပိုင်း သူတို့ကိုယ်တိုင်အနေဖြင့် နှုတ်ကပတ်တော်ကို အခြားတနေရာသို့ သယ်ဆောင်သွားပြီး အခြေချခဲ့သည်။ သူ၏ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် သစ္စာရှိမှုကြောင့် သူသည်လည်း အမှန်ပင် လူတွေအတွက် ကောင်းကြီးမင်္ဂလာ ဖြစ်လာခဲ့သည်။ ချမ်းသာပြီး ယခင်က ငွေကြေးနောက်သို့လိုက်သော သူသည် တနေ့ဒုက္ခတွင်းထဲ ကျရောက်တဲ့အချိန် ဘုရားသခင်သည် ထိုသူ၏ယုံကြည်ခြင်းနှင့် သိစွာရှိခြင်းကိုမြင်၍ ပြည့်ဝစေသည်။

ခရစ်တော်သည် လူတွေ၏အမှုတော်မြတ်၌ ပါဝင်ခြင်းနှင့် သူတို့၏အပြုအမူတို့ကို အစဉ်တစိုက် ကြည့်ရှုတော်မူ၏။ ဒါပေမဲ့ မုဆိုးမတဦး၏ အမှုတော်ဆောင်ခြင်းကို သိမှတ်တော်မူ၏။ သူသည်လည်း စိတ်မပျက်ပဲ အမြဲတမ်းတာဝန်ဘုရား၌ ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိ၏။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဒီမုဆိုးမ၏ ယုံကြည်ခြင်းသည် အလွန်ကြီးမားပြီး သူမ၏ယုံကြည်ခြင်းကြောင့် လူမြောက်မြားစွာ ကောင်းကြီးခံစားကြသည်။ လင်ရှိသော မိန်းမတွေထက် မုဆိုးမ၏ဆုတောင်းခြင်းသည် သာ၍ တန်ခိုးပါရှိသည်။ ကောင်းကင် တမန်တော်တို့သည်လည်း သူမ၏ဆုတောင်းခြင်းကို နာယူလျက်ရှိသည်။ “ပညာကို ဆည်းဖူးလော့။ ညက်ကို ဆည်းဖူးလော့။ သတိမလစ်စေနဲ့။ ငါ၏နှုတ်ထွက်စကားကို မလွဲမရှောင်နဲ့။ ”(သုတ္တံကျမ်း၄း၅) ဒီမုဆိုးမသည်သူမ၏နည်းကိုအစဉ်ဂရုတစိုက်စောင့်ရှောက်လျက်နေသည်။ ရှေ့လှ မင်းကြီးသည် သူ၏ စိတ်နှလုံးကို စောင့်ရှောက်ရာ၌ ပျက်ကွက်ခဲ့သည်။ ဟေရုဒ်မင်းကြီးသည်လည်း နှလုံးခိုင်မာသောသူဖြစ်ပြီး

လူသတ်သမားတစ်ဦးဖြစ်ခဲ့သည်။ ထိုနည်းတူစွာ ယနေ့လူငယ်မြောက်မြားစွာသည် သတိဝိရိယမရှိ၊ နှလုံးစောင့်ရှောက်ခြင်းမရှိပဲ ခရစ်တော်နှင့် ဝေးခဲ့ပြီး မကောင်းသော အကျင့်သီလဖြင့် ကျင့်လည်ခဲ့ပြီ။ ဒါကြောင့် ထိုအမျိုးသမီးကဲ့သို့ ကျနိပ်တို့ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်ထံအော်ဟစ်ပြီး ထိုသို့သော သူတို့အဖို့ နေ့ညဉ့်မပြက် ဆုတောင်းရန်ဖြစ်သည်။ သို့သော်လည်း ဒါဝိမင်းကြီးအနေဖြင့် ရှေးလမုန်မင်းကြီးကို ကောင်းသော အကြံပေးသော်လည်းပဲ နာယူခြင်းမရှိပေ။ အခြားတပါးဖြစ်သော အမျိုးသမီးနှင့် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံခဲ့သည်။ သူ့သည်လည်း နှလုံးစောင့်ရှောက်ရာ၌ ပျက်ကွက်ခဲ့သည်။ ကျနိပ်တို့ မုဆိုးမကဲ့သို့သော နှလုံးစောင့်ရှောက်ရာ၌ အစဉ်အမြဲရှိနေပါသလား။ သင်၏ နှလုံးသည် ဘယ်သူနည်း။ ဒီမုဆိုးမသည် ဒဂါးအသာပြာ နှစ်ပြားမျှသာ ပေးလှူသော်လည်းပဲ သူမ၏နှလုံးသည် ပြည့်စုံခြင်းသို့ရောက်ပါပြီ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သူမသည်ပိုင်ဆိုင်သော အရာအားလုံးကို ယုံကြည်ခြင်းနှင့် ပေးလှူသောကြောင့် ဖြစ်သည်။ သင်ကော ရှိသမျှအရာအားလုံးကို ခရစ်တော်ထံယူဆောင်ပြီးပြီလား။ ဒါမှမဟုတ် လျစ်လျူရှုနေသေးသလား။ ဒါပေမဲ့ မုဆိုးမ၏နှလုံးသည် ခရစ်တော်၏ ရှေ့တော်မှောက်၌ သင့်တယ်လေပြီ။

မုဆိုးမအနေဖြင့် ဤသို့ဆိုလေ၏ ကျမ၏အထဲ၌ ခရစ်တော်ရှိခြင်းသည် အရာအားလုံးထက် လုံလောက်လျက်ရှိပြီ။ ကျနိပ်တို့ကော် ကိုယ်ရဲ့နှလုံးသား အမှန်တကယ် ခရစ်တော်ရှေ့မှောက်၌ သတိထားမိပါသလား။ ကျနိပ်တို့အမြဲတမ်းဆန်းစစ်ရန်လိုအပ်သည်။ ကျနိပ်တို့သည် ယနေ့လောကကြီး၏ စွဲလန်းမှု လောကအရာ၌ ပျော်ရွှင်ခြင်းက ကျနိပ်တို့နှလုံး၌ နေရာယူမိနေသလား။ ကျနိပ်တို့အမြဲတမ်း နှလုံးကို စစ်ဆေးရန် လိုအပ်သည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ကျနိပ်တို့၏နှလုံးသည် ဘုရားသခင် ကျိန်းဝပ်သော နေရာဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် ပေတည်း။

သင့်နှလုံးကို သတိမလစ်ပါစေနှင့် အစဉ်စောင့်ရှောက်လော့၊ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဘုရားသခင် ကျိန်းဝပ်ရာအိမ်ဖြစ်သည်။ ထိုနှလုံးသာထဲမှ ကြီးမားသော ချီးမွမ်းထောမနာ ပြုသောအရာ ထွက်မြောက်လာစေမည်ဖြစ်သည်။ ဝိတ်စလီ(Wesleyan) ရေးစပ်ထားသော Hymnal သီချင်းသည် အလွန်တန်ခိုးရှိပြီး ဘုရားဘုန်းတော်နှင့် ပြည့်ဝသည်။ သူ၏သီချင်းကို သီဆိုသော သူတိုင်းသည် ခရစ်တော်ထံမှ ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ငြိမ်သက်ခြင်း စသည့် ကောင်းကြီးမင်္ဂလာများနှင့်ပြည့်စုံပြီး ကျနိပ်တို့၏နှလုံးကိုလည်း ခရစ်တော်ထံ၌ အစဉ်ဆုတောင်းခြင်း၊ ချီးမွမ်းခြင်းပြုရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ခဲ့လေသည်။ ကျနိပ်ယုံကြည်ခြင်းသည် အဘယ်သူနည်း။ မုဆိုးမ၏ နှလုံးသည် ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ပြည့်ဝလေသည်။ ခရစ်တော်သည်လည်း သူမ၏ ယုံကြည်ခြင်းကို အသိမှတ်ပြုလေပြီ။ ကျနိပ်တို့သည်လည်း ယုံကြည်ခြင်း၌ အားကြီးသော အခါ ခရစ်တော်သိမှတ်တော်မူ၏။ (၂ရာ-၇း၁၅) ၌ ဤသို့ဥပမာခိုင်းနှိုင်းထားလေ၏ ကျနိပ်တို့ဒီမြို့ကြီး ရောက်လာသောအခါ ဘုရားသခင်သည် ထိုကတိတော်ကို ပေးခဲ့သည်။ သင်၏ ဆုတောင်းခြင်းသည် အဘယ်သောအခါမှ ပျောက်ဆုံးသွားခြင်းမရှိပေ။ ကျတော်နဲ့အမျိုးသမီး၏ ရိုးသားစွာ ဆုတောင်းခြင်းသည် ယခုပြည့်စုံခဲ့လေပြီ။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ ယုံကြည်ခြင်းအားကြီးစွာ ဆုတောင်းခြင်းသည် တန်ခိုးကြီးပြီး အချည်းနှီးမဖြစ်ပါ။ ဒါပေမဲ့ ဒါဝိဒ်မင်းကြီးသည် ဤသို့သော ကောင်းကြီးမင်္ဂလာနဲ့တကြိမ်လွဲချော်ခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်သည် ကျနိပ်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်းကို အမြဲမှတ်ယူတော်မူပြီး ယုံကြည်ခြင်းအားကြီးသလောက် တုန်ပြန်တော်မူလေပြီ။ စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်အမြဲမှတ်တော်မူသည်။

မုဆိုးမ၏ စိတ်နှလုံးသည် ခရစ်တော်၌ အမြဲရှိသကဲ့သို့ ကျနိပ်တို့စိတ်နှလုံးထဲ၌လည်းပဲ ထိုကဲ့သို့ အမြဲရှိစေရန်လိုအပ်သည်။ John Wesley ၌ အမှုတော်ဆောင်တချို့ရှိသည်။ သူတို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် နီးကပ်စွာ လျှောက်လှမ်းသော သူဖြစ်ကြသည်။ ဒါပေမဲ့ Wesley အနေဖြင့် ဤကဲ့သို့ ယုံကြည်ခြင်း

ကြီးမားသော ဒီအမျိုးသမီးနှင့် မနှိုင်းယှဉ်ပေ။ အကြောင်းမှာ မုဆိုးမအနေဖြင့် စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ ခရစ်တော်ကို ကိုယ်စားပြုပြီးတဲ့နောက် သူမ၏ အကျင့်စာရိတ္တနှင့် အပြုအမူအရာအားလုံးသည် ဘုရားသခင် ရှေ့ သင့်မြတ်နေခြင်းဖြစ်သည်။ အချို့သော ယောက်ျားတို့သည် သူတို့နှင့် ပေါင်းဖော်ဖက်အတွက် ကြင်သူကို ရှာတတ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်ကို စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ကိုယ်စားပြု ချစ်သောအမျိုးသမီးကို တွေ့သောသူသည် အမြတ်ဆုံးသော ပုလဲရတနာကို သိုလှောင်ခြင်းနှင့် တူ၏။ ဒီမုဆိုးမသည် ထိုကဲ့သို့သော အရည်အချင်းနှင့် ပြည့်စုံပြီး ဘုရားသခင်၏ အစဉ်သွားလာနေသူဖြစ်၍ အစဉ်ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်မှုကို ပိုင်ဆိုင်လေသည်။

ခရစ်တော်သည် သင်၏ အလှူဒါနပြုခြင်းထက်သင်၏ နှလုံးသား၌ ဖြူစင်သော ပေးကမ်းခြင်း ကိုသာ အစဉ်ဂရုစိုက်လေ့ရှိသည်။ ထိုနည်းတူစွာ မုဆိုးမ၏ဒင်္ဂါးပြားကို ထာဝရဘုရားသခင် အသိမှတ် ပြုလေသည်။ ယောရူအနေဖြင့် နေမင်ကြီး ရပ်တန့်ရန် အမိန့်ပေးသည့်အတိုင်း နေမင်းရပ်တန့် တော်မူ လေသည်။ အကြောင်းမှာ သူသည် ဘုရားသခင်နှင့် အတူ သွားလာသော သူဖြစ်သည်။ ကျနိပ်တို့ နှလုံးသည် အဘယ်သူနည်း၊ ကျနိပ်တို့သည် ဘုရားကျောင်းထဲသို့ရောက်သော်လည်းပဲ စိတ်နှလုံးမူကား ခရစ်တော်၌ ဝေးကွာတတ်ကြ၏။ ကျနိပ်တို့အသက်တာ၌ ဝတ်ပြုအစည်းအဝေးကို တန်ဖိုးထားရန် လိုအပ်သည်။ နှုတ်ကပတ်တော်ကိုလည်း အစဉ်တစိုက်နာယူပြီး တန်ဖိုးထားရန်လိုအပ်သည်။ ကျနိပ်တို့ အနေဖြင့် ကိုယ်ရဲ့နှလုံးကို ခရစ်တော်ထံသို့ လုံးလုံးလျားလျားအပ်နှံထားပြီလား၊ မုဆိုးမကဲ့သို့ သင်သည် ဘုရားသခင်နှင့် အတူသွားလာမှုပြုမည်ဆိုရင် အမှန်တကယ် သင်နှင့် ဇနီးသည် အမှန်တကယ် ဘုရားသခင်ရဲ့ လမ်းပြမှုကို အစဉ်ခံယူပါလိမ့်မည်။ ပြီးမှသင့်အပေါ်၌ ရောက်လတ္တံ့သောအရာအားလုံးသည် အမှန်စင်စစ်ကောင်းကြီးမင်္ဂလာဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ (ဇာ ၃:၇,၄:၁၄)

အသေခံတော်မူပြီး သေခြင်းမှ ထမြောက်တော်မူသော ခရစ်တော်သည် ကျနိပ်တို့နှင့် ယနေ့အတူ ရှိတော်မူ၏။ ထိုနည်းတူစွာ မုဆိုးမအနေဖြင့် ခရစ်တော်ထံလုံးလုံးလျားလျားစိတ်နှလုံးကို ပေးသကဲ့သို့ ကျနိပ်တို့သည်လည်း အပြည့်ဝပေးရန် လိုအပ်သည်။ အကယ်၍ သင်၏နှလုံးကို စောင့်ရှောက်ပြီး သန့်ရှင်း စေခြင်းအားဖြင့် သင်၌ ပိုင်ဆိုင်သော အရာအားလုံးနှင့် သားသမီးများသည်လည်းပဲ သန့်ရှင်းလာမှာ ဖြစ်သည်။ သင်တို့၌ ဘေးဒဏ်ကြီးကျရောက်လိမ့်မည်မဟုတ်။ သင့်အားဖြင့် လူမြောက်မြားစွာ ကောင်းကြီးခံ စားမည်ဖြစ်သည်။ သင့်၏ဘေး၌ရှိသော သူတို့သည် သင့်ကို ဒုက္ခပေးရန် ကြံစည်ကျသော်လည်းပဲ သူတို့သည် မတတ်နိုင်ကြ သင်သည် ဘုရားသခင်ကိုသာ ဦးထိပ်ထားပြီး ကိုးစားပါ။ ဤသို့ပြုလျှင် အောင်မြင်ခြင်းသည် သင့်အတွက်ပင်ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ (အဲန်ဒီယေလ)

**ဘုရားသခင်၌ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်း**  
Rich in God

မေရီဘိုဆန်ကွမ်(ဒ်)သည် ကြွယ်ဝချမ်းသာသော ဂျာမနီကုန်သည်တစ်ဦး၏ သမီးဖြစ်ရုံသာမက မြင့်မြတ်သော မျိုးရိုးမှ ဆင်သက်လာသော သူတယောက်ဖြစ်သည်။ သူမသည် နေ့တိုင်း တန်ဖိုးကြီးမား သော ရွှေငွေရတနာနှင့် အဝတ်အထည်များကို ငွေကြေးမြောက်မြားစွာအကုန်ကျခံပြီး ဝတ်ဆင်လေ့ရှိသည်။ တနေ့သောအချိန်၌ မေရီးသည် မက်ထဒစ်အသင်းတော်၌ ဝတ်ပြုတ်ရန် လူတယောက်အားဖြင့် ဖိတ်ခေါ် ခြင်းခံခဲ့ပြီး ဖခင်မှစ၍ မည်သူ့ကိုမျှ အကြောင်းမကြားပဲ ဘုရားကျောင်းထဲသို့လိုက်သွားခဲ့သည်။ အကြား သေးမီ မေရီးသည် ခရစ်တော်၌ ထိတွေ့ပြီး အသက်တာလုံးလုံးလျားလျားပြောင်းလဲခဲ့သည်။ မေရီးသည်

ခရစ်တော်နှင့် တွေ့ဆုံခြင်းအကြောင်းကို သူမ၏ ဖခင်ထံဝေငှသော်လည်းပဲ ဖခင်သည် အလွန်စိတ်ဆိုးပြီး ငြီးညှိလေ၏။ ဒါတင်မက ဖခင်ဖြစ်သူသည် မေရီးအား ပြစ်တင်ရှုတ်ချပြီး ဆုံးမလေသည်။ သို့သော်လည်းပဲ မေရီးသည် အာမငယ်စိတ်မပျက်ပဲ သူမ၏ ယုံကြည်ခြင်း၌သာ ဆက်လက်ပြီး ခြေလှမ်း ခဲ့သည်။ မေရီးသည် သူမ၏ အစ်ကိုတယောက်ဖြစ်သောသူကို ခရစ်တော်နှင့် တွေ့စေရန် အကြိမ်များစွာ ကြိုးပမ်းခဲ့သည်။ သူမ၏ ကြိုးပမ်းခြင်းကို သူ့ဖခင်သိသွားသဖြင့် ဒီလိုအလုပ်မျိုး ဆက်မ လုပ်ရန် ဟန့်တား ခဲ့လေသည်။ တချိန်က မေရီးသည် သူ့အဖေအပေါ် နာခံတတ်သော သူဖြစ်သော်လည်းပဲ သူမ၏ အမှန်တရားကြောင့် ဖခင်ဖြစ် သူ၏စကားကို နာမယူပဲ သူမ၏ယုံကြည်ခြင်းအပေါ်၌သာ ဆက်လက် မှီခို၍ ပြတ်သားစွာ လျှောက် လှမ်းခဲ့သည်။ တနေ့သော် သူမ၏လုပ်ဆောင်ချက်နှင့် အပြုအမူကြောင့် ဖခင်ဖြစ်သူထံ အိမ်မှ နှင်ထုတ် ခြင်းခံခဲ့လေသည်။ မေရီးသည် သူမ၏စည်းစိမ်ချမ်းသာခြင်းကို မမပဲ ရဲရင့် သောစိတ်နှင့် အိမ်မှ အစေခံ ငယ်တဦးကို ခေါ်ဆောင်ပြီး ထွက်သွားသည်။ သူမ၏နောက်ဆုံးသော စကား တခွန်းသည် (ဗျာဒိတ် ၃:၄) ပင်ဖြစ်သည်။

မေရီးသည် ကြွယ်ဝချမ်းသာသော မိသားစုမှ ဖွားမြင်သော သူဖြစ်ငြားသော်လည်းပဲ အမှန်တရားနှင့် ခရစ်တော်၌ အတူဆင်းရဲခြင်းကို သတ္တိရှိစွာ ရွေးချယ်ခဲ့သည်။ သူမသည် နေအိမ်မှ ထွက်ခွာပြီးတဲ့နောက် အိမ်ခန်းငယ်လေးကို ငှားရမ်းပြီး နေခဲ့သော်လည်း သူမ၏ စိတ်နှလုံးထဲ၌ နည်းနည်းမျှ မျက်နှာပြိုင် ခြင်းမရှိပဲ ခရစ်တော်၌ အစဉ်ရွှင်လန်းလေ့ရှိသည်။ သူမ၏ ခွန်အားယူသော ကျမ်းချက်မှာ(ဆာလံ ၂၇:၁၀) ပင်ဖြစ်သည်။ ဤသို့ဆို၏ မိဘတို့သည် ကျနိပ်ကို စွန့်ပစ်တော်မူသော်လည်းပဲ ထာဝရဘုရားသည် ကျနိပ်ကို ချီယူတော်မူမည်။ မေရီးသည် သူမ၏ မိသားစုနှင့် ကင်းကွာစွာနေရသော်လည်းပဲ စိတ်တချက်တပြက်မှ မပြိုင်ခဲ့ပါ။ သူမ၏ အမှုတော်မြတ်၌ ပါဝင်ခြင်းအပေါ်၌သာ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူလျက်ရှိသည်။ တနေ့ မေရီးသည် သူမ၏နေအိမ်၌ ဆုတောင်းခြင်းအစီအစဉ်ကို ဖွဲ့ခဲ့သည်။ သူမ၏အိမ်နီးနားချင်းသည် သူမ၏ လုပ်ဆောင်ခြင်းကိုအားကျကာ နေ့စဉ်သူတို့ကိုယ်တိုင်ပါဝင်ခြင်းကို ပြုခဲ့သည်။ ဒါ့အပြင်ကလေး ငယ်များသည်လည်း တနေ့ပြီးတနေ့ပါဝင်လာကြသည်။ ၁၇၆၇ ခုနှစ် မေရီးသည် နေအိမ်မှ စွန့်ခွာခြင်း ခံခဲ့သည်။ သို့သော်လည်းပဲ သူမ၏ ခံယူချက်နှင့် ယနေ့အထိတိုင် စိတ်ဓာတ်မကျ အမှုတော်မြတ်၌ ပါဝင် ခဲ့သည်။ သူမယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် မိဘမဲ့ကလေးငယ်များအတွက် ထောက်ပံ့ခြင်းရရှိခဲ့လေသည်။ ဆင်းရဲ သောသူများကိုလည်း လက်လှမ်းမီသလောက်ငွေကြေးပံ့ပိုးခြင်းအားဖြင့် အမှုတော်မြတ်များ၌ ပါဝင်ခဲ့သည်။

အမျိုးသမီးငယ်တဦးဖြစ်သူ လီသယ်သည် ဤကဲ့သို့သော ဓမ္မသီချင်းကို ရွက်ဆိုခြင်းဖြင့် မေရီးအားခွန်အားပေးခဲ့သည်။ ယေရှုသည် အကျနိပ်၏ ကားတိုင်ကို သယ်ဆောင်တော်မူပြီး သကဲ့သို့ အကျွန်ုပ်သည်လည်း ပိုင်ဆိုင်သမျှအားလုံးကို စွန့်လွှတ်ခြင်း၊ ကဲ့ရဲ့ပြစ်တင်ခြင်းခံရသော်လည်းပဲ ကိုယ်တော်သည် ကျနိပ်အတွက် အရာအားလုံးစုံဖြစ်သည်။ ကျနိပ်၏ ရည်မှန်းချက်တွေ ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်သော်လည်းပဲ ကိုယ်တော်သည် ကျနိပ်ကို စွန့်ပစ်တော်မမူပါ။ ကျနိပ်တွေကြုံသော ဆင်းရဲဒုက္ခ များသည် ခရစ်တော်၌ ဝမ်းမြောက်ချမ်းသာခြင်းဖြစ်စေသည်။ ဤလောက၌နေစဉ် လူတွေ၏ အထင်သေး ခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ခြင်းခံခဲ့သော်လည်း ဘုရားသခင်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် ညဏ်တော်သည် အစဉ်တည် လျက်ရှိသည်။

*Please pass this on to friend*